

WHERE IS YOUR HOME?

ເຮືອນຂອງເຈົ້າຢູ່ໃສ?

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ
ຂຫລົບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za



ພວກເຮົາສ່ວນໃຫຍ່ມີເຮືອນຫລືສະຖານທີ່ທີ່ພວກເຮົາເອີ້ນວ່າເຮືອນ. ມັນອາດຈະບໍ່ໃຫຍ່ບານໃດຄົນອື່ນຫລືມີເຜີນິເຈົ້າກໍ່ດີ, ມັນອາດຈະບໍ່ສະບາຍຄືກັບຄົນອື່ນ, ແຕ່ມັນກໍ່ແມ່ນເຮືອນຂອງພວກເຮົາແລະບໍ່ວ່າພວກເຮົາຈະໄປຢ້ຽມຢາມຫຼືບ່ອນທີ່ພວກເຮົາເດີນທາງໄປໃສ່ກໍ່ຕາມ, ພວກເຮົາມີຄວາມຍິນດີທີ່ຈະກັບມາເຮືອນຂອງພວກເຮົາເອງ. ສະຖານທີ່ອື່ນໆທີ່ພວກເຮົາໄດ້ໄປຢ້ຽມຢາມອາດຈະມີຄວາມສວຍງາມແລະດີກວ່າເກົ່າໃນຫລາຍໆດ້ານ, ແຕ່ວ່າມັນບໍ່ແມ່ນບ່ອນຢູ່ອາໄສຂອງພວກເຮົາແລະເຮືອນຂອງພວກເຮົາກໍ່ຖືກເອີ້ນຢູ່ສະ

ເໝີ. ມີບາງສິ່ງບາງຢ່າງກ່ຽວກັບເຮືອນທີ່ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາອິນດີຕ້ອນຮັບແລະ ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຮູ້ສຶກວ່າພວກເຮົາເປັນເຈົ້າຂອງບ່ອນນັ້ນ.

ພວກເຮົາແມ່ນນັກທ່ອງທ່ຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ນີ້ .

ພຣະ ຄໍາ
ຂອງພຣະເຈົ້າບອກພວກເຮົາວ່າໃນໂລກນີ້ພວກເຮົາເປັນພຽງຄົນແບກ ໜ້າ
ແລະຄົນຍ່າງ (1 ເປໂຕ 2: 11; ເຮັບເລີ 11: 13). ເຮືອນຂອງພວກເຮົາຢູ່ທີ່ນີ້,
ບໍ່ວ່າພວກມັນຈະສ້າງໄດ້ດີພຽງແຕ່ເປັນການຊົ່ວຄາວເທົ່ານັ້ນ, ກໍ່
ແພງຈະເລີ່ມແຕກ, ຫລັງຄາຈະເລີ່ມຮົ່ວ,
ລົມຈະພັດຜ່ານປະຕູແລະປ່ອງຢ້ຽມແລະບໍ່ດົນຫລັງຈາກນັ້ນແຜ່ນດິນກໍ່ຈະເລີ່
ມຕົກລົງ. ປິດ, ແລະຊ້າງແຕ່ແນ່ນອນ,
ເຮືອນກໍ່ເລີ່ມສະຫລາຍ. ບໍ່ມີອາຄານຢູ່ເທິງໂລກນີ້ຈະແກ່ຍາວຕະຫຼອດການ,
ບໍ່,

ພວກເຂົາກໍ່ສ້າງພຽງແຕ່ລະດູແລະຫຼັງຈາກນັ້ນພວກມັນກໍ່ເປ່ເພແລະຊາກຫັ
ກພັງ. ເບິ່ງອ້ອມຮອບຕົວທ່ານແລະທຸກບ່ອນທີ່ທ່ານຈະເຫັນສັນຍານທີ່ພິສູດໃ
ຫ້ທ່ານຮູ້ວ່າບໍ່ມີສິ່ງໃດໃນໂລກນີ້ຈະແກ່ຍາວ,
ແຕ່ວ່າທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງຈະຜ່ານໄປ, ແມ່ນແຕ່ເຮືອນຂອງພວກເຮົາ.

ທຸກຄົນມີເຮືອນທີ່ບະຕິບັດໄດ້ .

ເຮົາແຕ່ລະຄົນ, ບໍ່ວ່າພວກເຮົາຈະຮູ້ຫລືບໍ່,
ກໍ່ຈະມີບ້ານທີ່ຢູ່ຖາວອນຕະຫຼອດໄປ. ເຮືອນເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາໄປຫາ
ມື້ອຸຸດຂອງພວກເຮົາຢູ່ເທິງໂລກນີ້ສິ້ນສຸດລົງ,
ເມື່ອຮ່າງກາຍຂອງພວກເຮົາຖືກວາງໄວ້ໃນບ່ອນຜັງສົບ. ຈິດວິນຍານຂອງພວ
ກເຮົາຫຼັງຈາກນັ້ນໄປເຮືອນຂອງພວກເຂົາບ່ອນທີ່ພວກເຮົາຈະບໍ່ເປັນຄົນແບ
ກຫນ້າ,

ແຕ່ວ່າບ່ອນທີ່ພວກເຮົາຈະຢູ່ຕະຫຼອດໄປແລະຕະຫຼອດໄປ. ເຮືອນຫລັງ ໜຶ່ງ
ໄດ້ຖືກບັນຍາຍໃຫ້ພວກເຮົາເປັນທະເລສາບແຫ່ງໄພແລະລູນຜູ້ຮຶກບ່ອນທີ່ສັດ
ຮ້າຍແລະສາດສະດາບອມຢູ່,

ແລະບ່ອນທີ່ມານຍັງຈະຖືກສົ່ງໄປແລະທຸກຄົນທີ່ບໍ່ມີຊື່ຢູ່ໃນປຶ້ມຊື່ວິດ
(ເພະນີ ມິດ 20: 10 - 15). ໃນຄັ້ນໄພອັນຍິ່ງໃຫຍ່ນີ້,
ໃນຄວາມທໍລະມານແລະຄວາມຮ້ອນທີ່ລຸກນີ້ຈະມີການຮ້ອງໄຫ້ແລະຂົບແຂ້ວ;
ການຢຽບຢ່າ ໜ້າ ຜີມານຮ້າຍ,
ການເຍາະເຍີ້ຍຂອງພວກຜີປີສາດຈະເພີ່ມຄວາມຫນ້າຢ້ານແລະຄວາມຫນ້າຢ້

ານຂອງມັນທັງ

ໜົດ. ຈະບໍ່ມີຜູ້ປອບໂຍນແລະບໍ່ມີການຊ່ວຍເຫຼືອຫຍັງເລີຍ; ຜູ້ທີ່ຖືກຕັດສິນ
ລົງໂທດຈະຢູ່ຄົນດຽວໃນຄວາມທຸກທໍລະມານແລະຄວາມທໍລະມານຂອງພວກ
ເຂົາແລະຫວັງວ່າພວກເຂົາຈະໄດ້ຮັບຟັງຂ່າວສານຂອງພຣະເຢຊູຄຣິດຫລາຍກ
ວ່າເກົ່າ. ຄື້ນໄຟແຫ່ງນີ້, ສະຖານທີ່ທໍລະມານແຫ່ງນີ້, ບ່ອນນີ້ເອີ້ນວ່ານະລົກ,
ຈະເປັນບ່ອນຢູ່ອາໄສຂອງພວກເຂົາເພາະວ່າ

"ທຸກໆຄົນໄດ້ເຮັດບາບແລະຢູ່ໄກຈາກການສະຖິດຢູ່ຂອງພຣະເຈົ້າ" (ໂລມ 3:
23) ນີ້ແມ່ນເຮືອນຂອງຄົນນອກໃຈຮ້າຍ, ຄົນນອກສິນ ທໍາ, ຮູບເຄົາລົບ,
ຜູ້ທີ່ໃຊ້ເວດມົນຄາຖາ, ຜູ້ທີ່ມີຄວາມກຽດຊັງໃນໃຈ, ອິດສາ, ຄົນຂີ້ຕົວະ,
ຄົນຂີ້ເຫຼົ້າ, ຄົນຂີ້ລັກ, ຄົນຂີ້ຕົວະ, ບໍ່ສັດຊື່, ຄາດຕະ ກໍາ, ຜູ້ທີ່ຮັກ ການຕໍ່ສູ້,
ຄົນຂີ້ຄ້ານ, ຄວາມພາກພູມໃຈ, ຜູ້ທີ່ປາດຖະ ໜາ ສິ່ງຕ່າງໆໃນໂລກນີ້,
ຮຸນແຮງແລະໂຫດຮ້າຍ,

ຄວາມໂລບແລະຄົນທີ່ຮັກເງິນແລະຄົນທີ່ຮັກໂລກແລະສິ່ງຂອງໂລກ
(ຄາລາເຕຍ 5: 19 - 21; ຄໍາ ບາກິດ 21:

8). ນີ້ແມ່ນເຮືອນຂອງຜູ້ທີ່ໄດ້ປະຕິເສດທີ່ຈະຍອມຮັບເອົາອົງພຣະເຢຊູຄຣິດ
ເຈົ້າໃນຖານະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດສ່ວນຕົວຂອງພວກເຂົາ, ຜູ້ທີ່ຍັງບໍ່ທັນໄດ້ຮັບການ
ຊໍາ ລະນ້າງໂດຍພຣະໄວຫົດຂອງພຣະເຢຊູເທື່ອ. "
ຢ່າຫລອກລວງຕົນເອງ; ບໍ່ມີໃຜເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າໂງ່. ຄົນເຮົາຈະເກັບກ່ຽວສິ່ງ
ທີ່ລາວຫວ່ານ" (ຄາລາເຕຍ 6:

7). ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຫວ່ານໃນບາບແລະໃນເນື້ອ ຫົງ
ພວກເຮົາຈະເກັບກ່ຽວໃນນາຣົກ. ພຽງແຕ່ຢຸດແລະເບິ່ງວ່າຄົນບາບໄດ້ໄປ ເຮືອ
ນນີ້,

ເຮືອນນັ້ນແມ່ນຂອງລາວເພາະວ່າລາວບໍ່ເຄີຍຍອມຮັບເອົາພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອ
ດເທື່ອ. ຄົນບາບທີ່ແຂງກະດ້າງໃກ້ຈະຕາຍກັບຮ່າງກາຍຂອງລາວເຕັມໄປດ້ວ
ຍຄວາມເຈັບປວດແລະຈິດວິນຍານຂອງລາວເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມຢ້ານກົວຂອ
ງຄວາມຕາຍ. ຄວາມຕາຍໄດ້ມາໃນຊ່ວງເວລາທີ່ບໍ່ໄດ້ຄາດຫວັງແລະບໍ່ເປັນທີ່ບ
າຖະ ໜາ
ແລະເບິ່ງທີ່ໂຫດຮ້າຍຕໍ່ຜູ້ຖືກເຄາະຮ້າຍຂອງລາວ. ຄວາມເພີດເພີນຂອງບາບໄ
ດ້ວ້ວງລັບໄປແລ້ວແລະຄ່າຈ້າງທີ່ ຫນ້າ
ຢ້ານແລະຄ່າແຮງສູງຂອງບາບກໍ່ຕ້ອງໄດ້ຈ່າຍ (ໂລມ 6:
23). ຄວາມທຸກທໍລະມານຂອງນະລົກໄດ້ຖືເອົາຈິດວິນຍານແລະວິນຍານທີ່

ຫນ້າ ຢ້ານກົວຂອງລາວ. ເຖິງແມ່ນວ່າລາວອາດຈະຢາກອະທິຖານ,
ລາວບໍ່ສາມາດຕິດຕໍ່ຫລືສື່ສານກັບພຣະເຈົ້າໄດ້. ເພື່ອນເກົ່າຂອງລາວຢ້ານທີ່ຈ

ະຍືນຢູ່ຕຽງຂອງລາວແລະ

ຄໍາ

ເວົ້າທີ່ບໍ່ມີປະໂຫຍດຂອງພວກເຂົາບໍ່ສາມາດຊ່ວຍລາວແລະຄວາມຮັ່ງມີຂອງລາວ,
ເຊິ່ງລາວອາດຈະໄດ້ຮັບໂດຍການຕົວະຍົວະ,

ບໍ່ສາມາດຊ່ວຍຊີວິດຈິດວິນຍານຂອງລາວໄວ້ຫຼືຜ່ອນຄາຍຄວາມເຈັບປວດຂອງລາວ,

ຫຼືເຮັດໃຫ້ຊີວິດຂອງທ່ານບໍ່ຍາວ. ເຖິງແມ່ນວ່າລາວພະຍາຍາມຄິດເຖິງພຣະເຈົ້າ,

ແຕ່ມານຮ້າຍບໍ່ໄດ້ໃຫ້ໂອກາດແກ່ລາວ. ທຸກສິ່ງທີ່ລາວຮັກໃນໂລກນີ້ແລະມີຊີວິດຢູ່,
ເບິ່ງຄືວ່າເຍາະເຍີ້ຍລາວແລະແມ່ນແຕ່ ຜູ້ລ້ຽງແກະທີ່ໃຊ້ ຄໍາ

ເວົ້າ ທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງຂອງລາວ ກໍ່ບໍ່ສາມາດຊ່ວຍລາວໄດ້. ລາວເລີ່ມຮູ້ວ່າ " ມັນຕົກຢູ່ໃນມືຂອງພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່ " (ເຮັບເລີ 10: 31).

ລາວຫວັງວ່າຈະໄດ້ຮັບຄວາມຖືກຕ້ອງກັບພຣະເຈົ້າໃນຄວາມຕາຍຂອງລາວແຕ່ພົບວ່າມັນຊ້າເກີນໄປ. ຫລາຍພັນຄົນຂອງປະຊາຊົນເສຍຊີວິດຢ່າງກະທັນຫັນໂດຍບໍ່ມີໂອກາດໄດ້ພົບພຣະເຈົ້າຢູ່ເທິງຕຽງທີ່ຕາຍຂອງພວກເຂົາ. ເພາະສະນັ້ນພວກເຮົາຖືກບອກໃຫ້ຊອກຫາພຣະເຈົ້າໃນຂະນະທີ່ພຣະອົງສາມາດພົບເຫັນ ເອຊາຍາ 55:

6). ແທນທີ່ຈະໄດ້ຍິນ ຄໍາ

ເວົ້າທີ່ປອບໂຍນຂອງພຣະເຈົ້າ, ຄົນບາບທີ່ ກໍາ ລັງຈະຕາຍນີ້, ຜູ້ທີ່ປະຕິເສດພຣະຄຸນແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າໃນຊີວິດຂອງລາວ,

ດຽວນີ້ໄດ້ຍິນສຽງຂອງຜູ້ພິພາກສາຂອງລາວ, ຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດທີ່ລາວປະຕິເສດ, ໂດຍກ່າວວ່າ: " ຫ່າງຈາກຂ້ອຍ, ເຈົ້າທີ່ຢູ່ພາຍໃຕ້ການສາບແຊ່ງຂອງພຣະເຈົ້າ! ຫນີ

ໄປຫາໄຟຊົ່ວນິລັນດອນທີ່ກຽມໄວ້ ສໍາ ລັບພະຍາມານແລະເທວະດາຂອງມັນ" (ມັດທາຍ 25: 41). "

ທຸກໆຄົນຕ້ອງຕາຍຄັ້ງດຽວແລະຫຼັງຈາກນັ້ນພະເຈົ້າຕັດສິນ" (ເຮັບເລີ 9: 27)

ດຽວນີ້, ໃຫ້ພວກເຮົາເບິ່ງທີ່ບ້ານທີ່ດີກ່ວາ ນີ້.

ໃນບ້ານນີ້ບໍ່ມີກາງຄືນ, ບໍ່ມີດອກໄຟແລະບໍ່ຕ້ອງມີແສງແດດ, ເພາະວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະຢູ່ທີ່ນັ້ນ (ພະນີ ມິດ 22: 5).

"ສິ່ງທີ່ບໍ່ມີໃຜເຄີຍເຫັນແລະໄດ້ຍິນ, ສິ່ງທີ່ບໍ່ເຄີຍຄິດມາກ່ອນ, ແມ່ນສິ່ງທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຕຽມໄວ້ ສໍາ ລັບຄົນທີ່ຮັກພຣະອົງ" (1 ໂກລິນໂທ 2: 9)

ບໍ່ມີພາສາໃດຢູ່ໃນໂລກນີ້ເຊິ່ງຄົນເຮົາສາມາດອະທິບາຍຫລືອະທິບາຍເຖິງສະຫງ່າລາສີຂອງສະຫວັນ,

ມັນດີເລີດແລະງົດງາມ. ນີ້ແມ່ນເຮືອນຂອງຜູ້ທີ່ຖືກໄຖ່. ບໍ່ມີຄົນບາບຄົນໃດທີ່
ຈະເຂົ້າໄປໃນເມືອງແລະ"

ສິ່ງທີ່ບໍ່ບໍລິສຸດຈະເຂົ້າໄປໃນຕົວເມືອງຫລືຜູ້ທີ່ເຮັດສິ່ງທີ່ ໜ້າ
ອາຍຫລືເວົ້າຕົວະ. ມີແຕ່ບັນດາຜູ້ທີ່ມີຊື່ຂຽນໄວ້ໃນປຶ້ມຊີວິດຂອງລູກແກະ"

(ເພະນີ ມິດ 21:

27). ທ່ານບໍ່ສາມາດຊື່ເຮືອນນີ້ດ້ວຍເງິນຫລືໂດຍການເຮັດວຽກໃຫ້ມັນ. ທ່ານ
ບໍ່ສາມາດປືນຂ້າມຜາຂອງມັນ, ບໍ່ມີພິທີສາສນາຈັກສາມາດມອບມັນໃຫ້ທ່ານ,
ມີພຽງທາງດຽວແລະນັ້ນແມ່ນຜ່ານທາງພຣະເຢຊູ. ພະອົງກ່າວວ່າ"

ເຮົາເປັນທາງນັ້ນ,
ເປັນຄວາມຈິງແລະເປັນຊີວິດ; ບໍ່ມີໃຜໄປຫາພຣະບິດາຍົກເວັ້ນຈາກເຮົາ"

(ໂຍຮັນ 14: 6). ພຣະເຢຊູບອກພວກເຮົາໃນໂຍຮັນ 14: 2
ກ່ຽວກັບເຮືອນທີ່ລາວ ກຳ ລັງກະກຽມ, ແຕ່ເຮືອນແຫ່ງສະຫວັນນີ້ແມ່ນ ສຳ
ລັບຜູ້ທີ່ໄດ້ຮັບການອະໄພບາບແລະຫົວໃຈແລະຊີວິດທີ່ສະອາດ. ຫຼາຍຄົນໃສ່ເຄື່ອງ
ນຸ່ງບາງຊະນິດໂດຍຫວັງວ່າສິ່ງເຫລົ່ານີ້ຈະພາພວກເຂົາໄປສະຫວັນ. ບໍ່,
ມັນແມ່ນຫົວໃຈທີ່ ເໝືອ ຄວາມຕ້ອງການທີ່ບໍລິສຸດ, ແລະພວກເຮົາຕ້ອງ ດຳ
ລົງຊີວິດທີ່ບໍລິສຸດ, ບໍລິສຸດ, ບໍ່ປະຕິບັດຕາມສິ່ງຂອງຂອງໂລກ.

ເມື່ອເຫັນວ່າ,

ພວກເຮົາທຸກຄົນເປັນຄົນບາບໃນສາຍພຣະເນດຂອງພຣະເຈົ້າແລະ ກຳ
ລັງກ້າວໄປສູ່ນະລົກ,

ມີສິ່ງດຽວທີ່ຈະເຮັດ" ຖ້າພວກເຮົາສາລະພາບບາບຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະ
ເຈົ້າ, ພຣະອົງຈະຮັກສາ ຄຳ ສັນຍາແລະເຮັດສິ່ງທີ່ຖືກຕ້ອງ:
ພຣະອົງຈະໃຫ້ອະໄພ

ພວກເຮົາບາບຂອງພວກເຮົາແລະເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາ ຊຳ
ລະລ້າງຈາກການເຮັດຜິດທັງ ຫົມດ ຂອງພວກເຮົາ " (1 ໂຍຮັນ 1:
9). ພະເຢຊູກ່າວວ່າ"

ເຮົາເປັນການຄືນມາຈາກຕາຍແລະເປັນຊີວິດ. ຜູ້ໃດທີ່ເຊື່ອໃນເຮົາຈະມີຊີວິດ,
ເຖິງແມ່ນວ່າລາວຈະຕາຍ; ແລະຜູ້ໃດທີ່ມີຊີວິດຢູ່ແລະເຊື່ອໃນເຮົາຈະບໍ່ຕາຍ"
(ໂຍຮັນ 11: 25,26). " ຜູ້ໃດທີ່ໄດ້ຍິນ ຄຳ

ຂອງເຮົາແລະເຊື່ອໃນພຣະອົງຜູ້ທີ່ໄດ້ສົ່ງເຮົາມາຈະມີຊີວິດນິ້ວນດອນ. ພຣະອົງ
ຈະບໍ່ ຖືກຕັດສິນ, ແຕ່ໄດ້ຜ່ານໄປຈາກຄວາມຕາຍໄປສູ່ຊີວິດ" (ໂຍຮັນ 5:
24). ຄວາມຕາຍບໍ່ມີຄວາມຍ້ານກົວຫລືທໍລະມານຄົນຄຣິດສະຕຽນ"

ຄວາມຕາຍຈະຖືກ ທ່າ

ລາຍ; ໄຊຊະນະສົມບູນແລ້ວ! ໄຊຊະນະຂອງເຈົ້າຢູ່ໃສ? ບ່ອນໃດທີ່ຄວາມຕາຍ, ອຳ

ນາດຂອງທ່ານຈະເຈັບປວດ? ຂໍຂອບໃຈພະເຈົ້າທີ່ໃຫ້ພວກເຮົາມີໄຊຊະນະໂດຍ ຜ່ານອົງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ" (1 ໂກລົນໂທ 15: 54-

57). ບຸກຄົນຜູ້ທີ່ໄດ້ ດຳ

ລົງຊີວິດແລະຍ່າງກັບພຣະເຈົ້າບໍ່ຢ້ານຄວາມຕາຍ. ເມື່ອເຖິງເວລາທີ່ລາວຈະເດີ ນທາງໄປຮອດລາວຈະໄປດ້ວຍຄວາມຍິນດີ, ດັ່ງທີ່ອັກຄະສາວິກໂບໂລກ່າວວ່າ:

"ຂ້ອຍຕ້ອງການຢາກປະຖົມຊີວິດນີ້ແລະຢູ່ກັບພຣະຄຣິດ, ເຊິ່ງເປັນສິ່ງທີ່ດີກວ່າ" (ຜິລິບ 1: 23). ຄົນຄຣິດສະຕຽນໄຟຜັນຢາກເຫັນໃບ

ໜ້າ

ຂອງພຣະເຢຊູຜູ້ທີ່ໄດ້ຕາຍແທນພຣະອົງເທິງໄມ້ກາງແຂນ. ພະວິນຍານບໍລິສຸ ດຍັງເຕືອນລາວເຖິງຖ້ອຍ ຄຳ

ຂອງພະເຢຊູທີ່ວ່າ" ຢ່າກັງວົນແລະກັງວົນໃຈ. ຈົ່ງເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າແລະ ເຊື່ອໃນເຮົາ ນຳ

ອີກ. ຢູ່ໃນເຮືອນຂອງພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າມີຫລາຍຫ້ອງ. ແລະຫລັງຈ າກທີ່ຂ້ອຍໄປແລະກະກຽມສະຖານທີ່ ສຳ ລັບເຈົ້າ,

ຂ້ອຍຈະກັບມາແລະພາເຈົ້າໄປຫາຕົວເອງ, ເພື່ອເຈົ້າຈະເປັນບ່ອນທີ່ຂ້ອຍຢູ່ " (ໂຢຮັນ 14: 1-4).

ບັດນີ້, ໃຫ້ພວກເຮົາຢຸດຊົ່ວໄລຍະ ໜຶ່ງ

ແລະເບິ່ງວ່າຄົນຄຣິດສະຕຽນໄປເຮືອນຂອງລາວແນວໃດ. ແທນທີ່ຈະເປັນຄວ າມຕາຍທີ່ ໜ້າ ຢ້ານກົວ,

ທູດສະຫວັນຫລືທູດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ຖືກເຫັນວ່າລໍຖ້າທີ່ຈະ ນຳ

ວິນຍານຂອງລາວກັບຄືນໄປຫາພຣະເຈົ້າ. ຈິດວິນຍານແລະວິນຍານຖືກປິດປ່ ອຍອອກຈາກຮ່າງກາຍມະຕະແລະກ້າວຂຶ້ນຜ່ານປະຕູສະຫວັນທີ່ເປີດໄປຫາແ

ຂນຂອງຜູ້ທີ່ໄດ້ເສຍຊີວິດເພື່ອລາວ. ການຕ້ອນຮັບທີ່ມີຄວາມສຸກລໍຖ້າຢູ່ຕໍ່ ໜ້າ

ພຣະເຈົ້າບ່ອນທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບການຕ້ອນຮັບຈາກອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະພຣະອ າຈານຂອງລາວດ້ວຍຖ້ອຍ ຄຳ ທີ່ ໜ້າ ຊົມເຊີຍເຫລົ່ານີ້:"

ທ່ານຜູ້ຮັບໃຊ້ທີ່ດີແລະຊື່ສັດ! ເຂົ້າມາແລະແບ່ງບັນຄວາມສຸກຂອງຂ້ອຍ!" (ມັ ດທາຍ 25: 21). ຊາຕານບໍ່ມີ ອຳ ນາດ ເໜືອ ມັນອີກຕໍ່ໄປ, ເພາະວ່າ,"

ຜູ້ທີ່ນັບແຕ່ນີ້ໄປຕາຍໃນການຮັບໃຊ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ພວກເຂົາຈະພັກຜ່ອນ ຈາກການເຮັດວຽກ ໜັກ

ເພາະຜົນຂອງການຮັບໃຊ້ຂອງພວກເຂົາຈະໄປກັບພວກເຂົາ" (ເພະນີ ມິດ 14: 13). ທ່ານຈະ **ບະຈຸບັນ** ເຮັດເປັນລູກທີ່ເສຍຜູ້ທີ່ຫ່າງໄກຈາກເຮືອນ, ໄດ້ເຫັນຊີວິດທີ່ລ່າບາກຂອງເຂົາແລະລາວ ຕ້ອງການແລະເວົ້າວ່າ: "ຂ້າພະເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບການຂຶ້ນແລະໄປພໍ່ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ" (ລູກາ 15: 18).

ຍອມມອບຊີວິດທ່ານ **ດຽວນີ້** ກັບພຣະເຢຊູ, ຈົ່ງເຮັດ **ດຽວນີ້** ຢູ່ບ່ອນທີ່ທ່ານຢູ່; ຕົກລົງທີ່ທ່ານຄູ່ເຂົ້າລົງແລະສາລະພາບຕໍ່ພຣະເຈົ້າວ່າທ່ານເປັນຄົນບາບແລະຂໍໃຫ້ພຣະອົງບໍລິສຸດທ່ານໃນພຣະໂລຫິດອັນນວ່າ ຄ່າຂອງພຣະອົງ, ແລະຍອມຮັບເອົາພຣະອົງເຂົ້າໄປໃນຊີວິດຂອງທ່ານ, ແລະດ້ວຍການກະ ທຳ ເລີ່ມນີ້, ຈົ່ງຫັນໃຈທ່ານສາຕານແລະເສັ້ນທາງທີ່ ນຳ ໄປສູ່ນະລົກແລະ ເລີ່ມຕົ້ນເດີນທາງໄປບ້ານສະຫວັນຂອງເຈົ້າ.

ມ . R. GSCHWEND

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ ຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ info@angp.co.za

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ, ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ, ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈພະເຈົ້າກັບທ່ານ, ແລະຈື່ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄຳ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສຳ ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດ, ປຶ້ມແລະແຜ່ນພັບພຣິຫຼາຍກວ່າ 540 ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ :

ຫ້ວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)